



حديد الاردن

JORDAN STEEL

Date: Fi/18/225

Ref. 7/5/2018

بورصة عمان
الدائرة الإدارية والمالية
الديوان

التاريخ

الإشارة

٠٧ أيار ٢٠١٨

2855

To: Jordan Securities Commission
Amman Stock Exchange

41070

الرقم التسلسلي:

الرقم المسلسل:

الجهة المختصة:

2018/5/7

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين
السادة بورصة عمان المحترمين

solutions Of Th e General Assembly Meeting

الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي

Greeting

تحية طيبة وبعد،

The Ordinary General Assembly Meeting of Jordan Steel Co. was held on Monday 7/5/2018 at Amman Chamber of Commerce - Shmeisani, the shareholders participation in the Assembly Meeting was (41%). The following decisions were adopted at the Meeting:

عقد يوم الاثنين الموافق 2018/5/7 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة حديد الاردن م.ع.م وذلك في غرفة تجارة عمان - الشميساني وبمشاركة حضور (41%) وتم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:

1.Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on 26/ 4/ 2017

1.المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 2017/4/26

2.Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on 31/12/2017

2.المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 2017/12/31

3.Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on 31/12/2017

3.المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2017/12/31

4.Approving the Financial Statements for the year ended on 31/12/2017

4.المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2017/12/31

5. Approving the membership of Madura General Trading Company to fill the vacancy in the company's board of directors.

5.المصادقة على عضوية شركة مادورا للتجارة العامة لشغل المقعد الشاغر في مجلس ادارة الشركة.

6.Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31/12/2017

6.ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المالية المنتهية في 2017/12/31

7. Approve the election of the auditors Ghosheh & Co. (Abdulkarim Quneis), No. (496) category (A) as auditors for the company for 2018, and authorize the Board of Directors to determine their fees.

7.الموافقة على انتخاب مدققي الحسابات السادة مكتب غوشة وشركاه (عبدالكريم قنيس) اجازة رقم (496) فئة (أ) كمدققي حسابات للشركة لعام (2018) وتفويض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم.





حديد الاردن
JORDAN STEEL

Date:

التاريخ

Ref.

الاشارة

<p>8.Elected Al-Atarat Mining Company as a board member instead of the outgoing member Mr. Imad Mudar Badran.</p>	<p>8.انتخاب السادة شركة العطارات للتعدين ذ.م.م عضو مجلس ادارة بدلاً عن العضو المستقيل السيد عماد مضر بدران.</p>
<p>Kindly accept our highly appreciation and respect</p> <p>Jordan Steel Co. chief executive officer Engineer Ghassan Al-Nawaysa</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،</p> <p>شركة حديد الاردن الرئيس التنفيذي المهندس غسان النوايسة</p>



شركة حديد الاردن المساهمة العامة المحدودة هاتف : ٤٦١٩٣٨٠ فاكس : ٤٦١٩٣٨٤ ص.ب ٣٥١٦٥ عمان ١١١٨٠ الأردن

CERT JORDAN STEEL P.L.C. Tel: 962-6-4619380 Fax: 962-6-4619384 P.O.Box 35165 Amman 11180 Jordan Email:info@jordansteelplc.com